
       

Mondelinge Vragen – Melden verhuur Airbnb en andere vakantieverhuur 

Jony Ferket (D66)  

Het verhuren van je kamer of huis via Airbnb of andere online platforms is ook in Utrecht populair. 

Airbnb past bij het kleinschalige karakter, de uitstraling van de stad en is een mooie bijverdienste voor 

Utrechters. Om dit zo te houden en te voorkomen dat er hinder ontstaat stellen we regels als 

gemeente. D66 heeft al in april 2015 gevraagd om afspraken met Airbnb. Het is positief dat de 

wethouder regelgeving in de vorm van een beleidsregel maakt met een maximum aantal dagen en een 

maximaal aantal personen voor de verhuur.  

 

In Amsterdam, waar sprake is van veel hinder, heeft de wethouder na aandringen van D66 (en een 

landelijke motie en vragen aan de minister) aangekondigd dat verhuurders bij de gemeente melding 

moeten maken van verhuur via Airbnb. D66 heeft daarom de volgende vragen:  

 

1. Om deeleconomie te stimuleren en Utrechters de kans te geven bij te verdienen willen we als 

D66 regels stellen om hinder en illegale verhuur zoals in Amsterdam te voorkomen. Hoe kijkt 

de wethouder naar een meldingssysteem zoals in Amsterdam? En hoe waarborgen we de 

bescherming van (persoons)gegevens? 

2. D66 vroeg zich eerder af wat een goede maximale termijn is voor verhuur (60 of 90 dagen). 

Voor welke termijn kiest het college en hoe zorgen we voor een eenduidig beleid in heel 

Nederland? 

3. Verder heeft onze fractie benadrukt dat we een maximaal aantal personen van 4 te weinig 

vinden. Sommige huizen kunnen best grotere groepen huisvesten. Waarvoor kiest het college? 

4. Hoe staat het verder met de afspraken met Airbnb en de beleidsregel in het kader van het 

heffen van toeristenbelasting?  

 

 

 
 


